


Pkt. 10 var ikke aktuelt 

Ad. Pkt 11: Her kom diverse problemer op som burde sendes til ejendomskontoret. 
Disse var bla - lås i port til Vennemindevej driller - svært at få koldt vand i hanen i 
køkkener specielt i midterlejligheder - elevatoren i nr 37 volder tit problemer -
affaldssortering i gården, vi skal ALLE stramme op omkring dette, vi rar bøder fra 
kommunen hvis vi ikke sorterer rigtigt - vi må ikke bruge penge fra individuel 
vedligeholdelseskonto til opgradering af feks køkkenlåger, skabe m.m. 
Der er stor utilfredshed med de nye tørretumblere. Der skal næsten bruges dobbelt tid til 
tørring nu i forhold til de gamle tørretumblere. Hvis man tørrer på højeste temperatur, bliver 
tøjet næsten brændt. Tøjet klumper sammen på "vingerne" i tumbleren og bliver ikke tørt. 
Carsten Hansen vil kontakte Nortec og spørge om tumbleren kan indstilles til skiftevis at 
køre mod højre og venstre for bedre luftning af tøjet. 
Hvad med fastelavnsfest ? De der har lyst må gerne arrangere denne. 
Stort problem at det roder meget i cykelkælderen. De der har kælderrum helt bagest i 
kælderen, har svært ved at komme ud og ind med ting fra deres kælderrum, pga cykler der 
ikke står i stativerne. 
Det foreslås at man kigger nærmere på barnevognsrummet. Kan der både stå cykler og 
barnevogne/klapvone derinde. 
Det vil kræve en oprydning og en vis disiplin fra brugerne af rummet, så alle brugere kan få 
glæde af rummet. 
En ekstra cykelindsamling kunne også være en mulighed, for at fjerne de overflødige cykler. 
Det kolde vintervejr med sne og frost, har helt sikkert også fået mange til at sætte cyklen i 
kælderen. 
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